
Z - 15023350  

INT -  1514812  

 

Verslag van de vergadering van het presidium 4 augustus 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer F.H.G.M. Ronnes    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

H.M.M. van Bree    plv. lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter meldt dat de heer Swinkels wordt vervangen door de heer Van Bree. 

 

2. Vaststelling van de commissieagenda’s van 25, 26 en 27 augustus 2015. 

Commissie Sociaal Domein 

- Bij de stand van zaken voorzieningenclusters wil de commissie geïnformeerd worden over 

de stand van zaken ten aanzien van het krediet en de opleverdatum. De hierop betrekking 

hebbende informatie zal vooraf op schrift worden verstrekt. 

- De ingekomen brief van de heer A. Lam over Atlant zal in de volgende 

commissievergadering (29 september 2015) worden behandeld, waarbij ervan uitgegaan 

wordt dat het bestuur van Atlant hierover dan een standpunt heeft ingenomen. 

 

Commissie Ruimtelijk Domein 

Toegevoegd worden de volgende agendapunten: 

- een presentatie over duurzame verstedelijking. 

- stand van zaken Eindhoven Airport naar aanleiding van advies Alderstafel. 

 

Commissie Algemene Zaken  

In verband met de afwezigheid van de portefeuillehouder op 27 augustus a.s. wordt de 

vergadering van de commissie Algemene Zaken verplaatst naar dinsdag 1 september 2015. De 

geplande vergadering van het presidium zal aansluitend plaatsvinden. 

De commissie wil gebruik maken van het aanbod om een toelichting te krijgen op de instelling, 

taken en status van de Raadstafel21. Gedacht wordt aan een toelichting die maximaal 15 á 20 

minuten duurt, waarna er nog gelegenheid zal zijn tot het stellen/beantwoorden van vragen. 

 

De agenda’s worden met inachtneming van de voorgaande aanvullingen vastgesteld. 

 

3. Evaluatie raadsvergadering 8 juli 2015 (behandeling kadernota). 

Gemaakte opmerkingen/afspraken: 

- Indien mogelijk worden moties en amendementen (of in elk geval de strekking daarvan) 

voortaan zodanig ruim van tevoren onder de fracties verspreid waardoor deze nog 
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besproken kunnen worden in het vooroverleg van de fracties. Opgemerkt wordt dat dit niets 

af doet aan het recht om moties en amendementen op een later tijdstip (bijv. tijdens de 

vergadering) in te dienen. 

- De reactietermijn van de portefeuillehouders (10 minuten) is mogelijk te kort om antwoord 

te kunnen geven op de gestelde vragen. Een aantal vragen is hierdoor onbeantwoord 

gebleven. Dit komt de discussie niet ten goede.  

- Het is niet altijd makkelijk te bepalen of een vraag betrekking heeft op details of op 

hoofdlijnen van het beleid.  

- Het bespreken van enkele specifieke onderwerpen heeft tot goede discussies geleid. 

- De reactie van de voorzitter naar aanleiding van een opmerking van raadslid P. 

Verschuuren, hoewel inhoudelijk correct, vonden de leden van het presidium wel wat zwaar 

aangezet. De voorzitter is het met die constatering eens. 

- Bij de behandeling van de volgende kadernota zullen afspraken worden gemaakt over het 

aanleveren van de teksten van de algemene beschouwingen en de daarin opgenomen 

vragen. 

- Partijen zullen hun beschouwingen van de behandeling van de kadernota 2016 alsnog 

aanleveren bij de griffier en daarin duidelijk aangeven welke vragen daarin zijn opgenomen. 

- Tot slot wordt vastgesteld dat de agenda van deze vergadering achteraf bezien te lang was. 

De behandeling van de kadernota is van een dergelijk groot belang dat hieraan een aparte 

vergadering gewijd wordt. 

 

4. Planning interviews van Omroep Kontakt met raadsleden in de tweede helft van 

2015. 

Met de voorgestelde planning wordt ingestemd. Opgemerkt wordt dat het niet altijd mogelijk is 

om twee weken van tevoren al de namen van de raadsleden door te geven omdat de actualiteit 

van het moment ertoe kan leiden dat een ander fractielid naar voren wordt geschoven. 

 

5. Vervolg cultuurtraject. 

De wens bestaat om nog één vervolgbijeenkomst te plannen onder leiding van de heer 

Engelfriet. Zijn onafhankelijkheid in dit traject is waardevol. De griffier zal in overleg met de 

heer Engelfriet een datum prikken voor een afsluitende bijeenkomst. 

 

6. Wat verder ter tafel komt: 

-  In verband met de afwezigheid van de burgemeester wordt de behandeling van de begroting 

2016 verplaatst van 22 oktober naar 5 november 2015. 

-  Er bestaat voorlopig geen behoefte aan nadere informatie over het aanbod van Notubizz. 

-  De vraag over het opnemen van achterbanleden in Ibabs wordt teruggenomen en eerst 

intern in de fractie (PvdA) besproken. 

-  Organisatie thema avond rond Brainport Development en een bezoek bij een Laarbeeks 

bedrijf. De griffier zal in overleg met mw. Hendriks zoeken naar een geschikte datum. Dit 

hoeft niet persé een donderdag te zijn. 

 

 

R. van Heijnsbergen  

griffier 


